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ABSTRACT

The emergence of new technologies is transforming the agricultural sector, leading to
the rise of smart farming. This shift is characterized by the integration of advanced
digital tools and automated systems that enhance precision and efficiency in agricultural

practices.

Our project leverages emerging technologies to develop a comprehensive IoT platform
for smart agriculture, integrating modern IoT technologies such as remote sensors, smart
irrigation systems, and a powerful Al-driven chatbot uniquely tailored with Algerian
data. This innovative platform, accessible via a web application, empowers farmers to

monitor crops, receive real-time data, and efficiently control and schedule irrigation.

By addressing local agricultural challenges with advanced technology, our solution
enhances crop yields, optimizes resource management, and promotes sustainable farming

practices in Algeria.

Keywords : Smart Farming, Third Green Revolution, ChatBot, Smart Irrigation

System, Precision Agriculture, Sustainable Agriculture, Remote Sensing in Farming




RESUME

L’émergence des nouvelles technologies transforme le secteur agricole, entrainant 1’es-
. . . ) . L. s . .

sor de 'agriculture intelligente. Cette évolution se caractérise par I'intégration d’outils

numériques avancés et de systémes automatisés qui améliorent la précision et 1'efficacité

des pratiques agricoles.

Notre projet s’appuie sur les technologies émergentes pour développer une plateforme
[oT complete pour l'agriculture intelligente, intégrant des technologies IoT modernes
telles que des capteurs a distance, des systémes d’irrigation intelligents et un puissant
chatbot piloté par I'TA et adapté de maniére unique aux données algériennes. Cette
plateforme innovante, accessible via une application web, permet aux agriculteurs de
surveiller les cultures, de recevoir des données en temps réel et de controler et programmer

efficacement l'irrigation.

En relevant les défis agricoles locaux a I’aide d’une technologie de pointe, notre solu-
tion améliore les rendements des cultures, optimise la gestion des ressources et encourage

les pratiques agricoles durables en Algérie.

Mots clés : Agriculture Intelligente, Troisieme Révolution Verte, Assistant Virtuel,
Systeme d’Irrigation Intelligent, Agriculture de Précision, Agriculture Durable, Télédé-

tection dans 1’Agriculture
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